
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 280 af 15. december 2014 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF). 

 

 

Benny Engelbrecht 

/ Preben Bialas 

  

12. januar 2015 
J.nr. 14-5317725 
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SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 280
Offentligt



 

 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Vil ministeren oplyse, hvor ofte det er sket i årene 2013 og 2014, at SKAT har sendt en 

opkrævning med rykkergebyr uden først at have sendt en opkrævning uden rykkergebyr, 

herunder bedes ministeren oplyse, hvor mange penge der er opkrævet på denne måde? 

 

Svar 

Jeg har modtaget følgende fra SKAT, som jeg kan henholde mig til: 

 

”Som oplyst i besvarelsen spørgsmål 240 (alm. del) udsender SKAT opkrævninger enten 

som almindelig papirpost eller digitalt (fx som elektronisk indbetalingskort eller via beta-

lingsservice), hvis borgeren har tilmeldt sig en digital ordning.  Hvis en borger henvender 

sig til SKAT og mener, at der fejlagtigt er opkrævet rykkergebyr, vil SKAT naturligvis 

vurdere, om der er tale om en fejl, og gebyret vil i givet fald blive slettet. 

 

SKAT kan på den baggrund ikke genkende et billede af, at der er udsendt rykkere for 

krav, som der ikke tidligere er udsendt opkrævninger for uden rykkergebyr.” 
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